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נוכחים:
חברי הוועד: ליאל בשארה (בזום), סלעית בהלקר, עידו שגן, קרין גליק (בזום)

משקיפים:
יו"ר האגודה: ברק דביר
רמ"ד כספים: אורי רגב

מזכ"לית המועצה: אימאן סולימאן (בזום)
חבר ועדת ביקורת: עמי פומרנץ

חסרים:
ליאור שרון, צבי-בר שומרט, רות הררי

(ליאל,מנהלוועדחברי3נכחוהישיבהבפתיחת.ZOOMבאמצעותהיברידיתבצורההתקיימההישיבה
סלעית, עידו), מזכ"לית המועצה, יו"ר האגודה וחבר וועדת ביקורת.

בהיעדר יו"ר הוועד המנהל, ניהול הישיבה הוטל על יו"ר ועדת אקדמיה (עידו שגן) שנבחר פה אחד על ידי
הנוכחים בפתיחת הישיבה.

יו"ר האגודה עדכן בנושאים העיקריים שהאגודה מתעסקת בהם בשבועות האחרונים - המחאה נגד
ההתייקרויות שאושרה במליאת המועצה והטיפול בסוגיית הבריכה, היום אוריינטציה שהתקיים בשבוע

החולף, ההכנות לפסטיבל פתיחת השנה בפתיחת הסמסטר הקרוב וסגירת חברת ההפקה לאירועי השיא
התרבותיים (מופע פתיחת שנה, פורים, יום הסטודנט).



בוועדה נידונו ארבעת הנושאים שהועלו לסדר היום:

הנושא: התחשבונויות והעברת כספים בעקבות יום הסטודנט
רמ"ד כספים הציג את הסוגיה בפני הועד המנהל: בחוזה מול חברת ההפקה, לא עוגנה בצורה חד

משמעית חלוקת ההכנסות ממכירת כרטיסים (בין היתר מהגדרת המושג "רווח" אל מול "הכנסה" והיעדר
ש"ח.אלף50כ-שלסכוםעלמחלוקתהתקיימהמכךוכתוצאהבחוזה)האשראילעמלותההתייחסות

לאחר תהליך גישור שנעשה בסיוע רו"ח האגודה, הגיעו שני הצדדים להסכמה על חלוקה שווה בין
הצדדים. הוועד המנהל מתבקש לאשר את הפשרה שהושגה.

נוסח ההצעה: הוועד המנהל מאשר את הסיכום התקציבי בהתאם להצעת ההחלטה ואת סיום תהליך
הגישור

סלעית בהלקר, עידוקולות בעד:
שגן

נמנעים:איןליאל בשארהקולות נגד:

ההצעה התקבלהדין ההצבעה:
כןנכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:

לאנושא חסוי:

הקצאת משאבים למחאה מול האוניברסיטה:
יו"ר האגודה הציג את עיקרי הדברים שעלו מהשיחות מול מנכ"ל האוניברסיטה בסוגיית התשלומים לבריכה

ואת הדברים שעתידים לעלות בשיחות ההמשך.
בנוסף, מזכ"לית המועצה העלתה טענות שהגיעו אליה מצד סטודנטים הגרים במעונות וביחס ובתנאים

שקיבלו לאחר שיכון החיילים במעונות ג'. הנושא ייבדק וימוצה על ידי רמ"ד רווחה ובהתאם תתקבל
ההחלטה אם האגודה תוביל קמפיין הסובב את האירוע הזה.

ע"פ יו"ר האגודה - בשלב זה אין צורך בהקצאת משאבים נוספים לניהול וקיום המחאה.
-----—

בשלב זה הצטרפה לדיון יו"ר וועדת תרבות, קרין גליק.

הדיון וההצבעה בנושא החסוי:
מצורפים במסמך נפרד

דיון בנוגע למכתב של מנהלת החשבונות אל חברי הוועד המנהל:
חברי הוועד המנהל העלו תהיות בנוגע לנחיצות חברת חישוב השכר בעקבות טענותיה של מנהלת

החשבונות.
יו"ר האגודה הסביר את המצב הקיים מבחינת חישוב השכר מאז התחלת הפיילוט עם חברת חישוב השכר.

דיון ההמשך נקבע לחודש נובמבר והובהר שאם לא יהיו תוצאות משכנעות שמצדיקות את ההוצאה
הכספית, גם האגודה תמליץ על סיום ההתקשרות עם חברת השכר. להבא מצופה שנושאים כאלו יעלו

בצורה מסודרת בהיררכיה האירגונית (ולא במכתב לחברי הוועד המנהל). יו"ר האגודה יחדד את הנושא
לנוגעים בדבר.

בברכה,
עידו שגן

יו"ר ועדת אקדמיה תשפ"ב


